
Gostynin, 22 sierpnia 2017r. 

Pan/i 

…………………………………… 

Zapraszam na XXXIV Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 31 sierpnia 2017r. o godz. 
15.40 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 
Gostynin. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
części wsi Nagodów, gmina Gostynin. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu na lokal użytkowy w Józefkowie – gabinet stomatologiczny. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury Gminnego 
Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin w Białem oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Gostyninie z/s w Solcu w Centrum Kultury Gminy Gostynin. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: zamiaru likwidacji filii bibliotecznej nr 5 w Białotarsku Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Gostyninie z/s w Solcu. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2017 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu 
budżetu w 2017r. 

10. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12.  Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

13.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

14.  Zakończenie obrad Sesji.  

     

    Przewodniczący Rady Gminy  

  Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2016r., poz. 446, 1579, 1948, z 
2017r. poz. 730, poz. 935) pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania 
udziału w pracach organów gminy. 

 



Protokół 

z obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 31 sierpnia 2017 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 14 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

3. Skarbnik Gminy – Partycja Rosa 

4. Prawnik – Konrad Wypych 

5. Kierownik RG – Eliza Starczewska 

6. Pracownik UG – Joanna Dudek 

7. Kierownik SO - Krzysztof Czerwiński 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 15.40 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Kierowników 

Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, Prawnika, Sołtysów oraz 

media i wszystkich obecnych.  

  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Ewa Michalska zgłosiła 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie chciałam zgłosić o przeniesienie znaku w m. Wrząca, jeden jest przeniesiony,  

ślepa ulica, ale ten, który jest na końcu o ograniczenie tonażu, to bardzo bym prosiła. 

2. Jeszcze mam taką prośbę, żeby przygotować może jakieś pismo odnośnie zanieczyszczenia 

asfaltów, wyorywania poboczy, niszczenia asfaltu, na tych drogach.., nie tylko na tych co są świeżo 

położone, ale przygotować takie pismo i przez nas sołtysów, my to roześlemy, będziemy może 

mieli też jakieś uwagi, co do tego, może nie wiem, jakiś mandat, czy cokolwiek, bo w tym 

momencie nie mamy żadnych tam..,  mówimy, że coś jest nie tak. Bardzo byśmy prosili o takie 

pismo, to w imieniu sołtysów też się tu zwracam. 

 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Ja chciałam zapytać Panie Wójcie, ponieważ ja zgłaszałam dziurę w asfalcie Podgórze 13 i do 

dzisiaj, nie wiem, czy ta dziura była zrobiona i znów się to wykruszyło, czy po prostu nic tam nie 

było zrobione do tej pory.  

 

Radny Marek Balcerzak zgłosił 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie wpłynęło pismo, wczoraj czytaliśmy to pismo z sołectwa Belno – Pomarzanki, ale 

głównie dotyczy to Pomarzanek, ja chciałbym tutaj w interpelacjach też od siebie powiedzieć, że tą 

drogę pomiędzy Belno, a Pomarzankami ktoś przyjechał sprawdził i żeby ją po prostu wyrównać, 



bo rzeczywiście.., tam są kamienie, dużo tam jest wybrukowanej tej drogi, więc 

najprawdopodobniej załatać te dziury i uzupełnić. 

2. I drugą rzeczą, o której już w ubiegłym roku mówiłem, tam był zrobiony odcinek drogi 

asfaltowej w Zaborowie Starym, tam została ścięta skarpa, ta ziemia się osuwa, jak gdyby te 

pobocza nie są szerokie, bo tam jest może ze 30cm, miałem w ubiegłym roku już prośbę i 

ponawiam tą prośbę, żeby tam zrobić lekki rowek, dlatego, że woda, która spływa, tam jest z górki, 

ona spływa poboczem i drogą, żeby to po prostu w tym roku może zrobić. 

 

Radny Piotr Piotrowski zgłosił 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie chciałem się dowiedzieć, ponieważ w Górkach Pierwszych miał być zakładany 

wodociąg, wiem że nie będzie i chciałbym znać jakieś konkrety, kiedy będzie, czy to będzie w tym 

roku, czy to będzie w przyszłym roku? 

2. Chciałbym się odnośnie do boiska w Solcu, bo wiem, że unieważniony przetarg jest i chciałbym 

wiedzieć z jakiego powodu jest unieważniony przetarg i czy jest ogłoszony drugi? 

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie ja bym chciał zgłosić równanie, może jeszcze przed funduszem sołeckim, bo 

naprawdę, tutaj koło Pana Ladego ten odcinek jest praktycznie nieprzejezdny, jest to teren w sumie 

Sierakówka, ale ja chcę to zgłosić. 

2. I chodzi jeszcze o Polesie w kierunku Pana Kawałka, też chociaż tylko porównać. 

 

Radny Marek Kołodziejski zgłosił 2 interpelacje: 

1. Ja też chciałem się zapytać, kiedy na Małych Leśniewicach coś tam zrobicie, bo Pani 

Wasilewska nie daje mi spokoju. Mówi, że do Pana chodzi, że Pan  jej nie chce słuchać, to dzwoni 

do mnie, ja muszę ją słuchać, należałoby coś tam zrobić. 

2. Druga sprawa w Sierakówku mają być dożynki i ja myślałem, że do tych dożynek zdążymy 

położyć asfalt tam w Sierakówku, a  szczególnie tam gdzie mi zgłaszali, żeby w tej bramie położyć 

trochę, bo tam ten wjazd na ten plac jest bardzo kiepski, nie wiem, czy uda się to sfinalizować, czy 

nie? 

 

Radna Jolanta Sulma zgłosiła 1 interpelacje:  

1. Ja Panie Wójcie chciałam się zapytać, bo wczoraj na komisji już ten temat poruszaliśmy, będzie 

tutaj pismo czytane, ja chciałam wyjaśnić, tutaj już się u Pana Przewodniczącego zwolniłam, i 

chciałam wcześniej powiedzieć o drodze w Stanisławowie Skrzańskim, Zarząd Powiatu 

Gostynińskiego podjął decyzję w sprawie wsi Stanisławów Skrzański, że dofinansuje drogę, z tym, 

że Pan Wójt też dołoży z Urzędu Gminy jakieś pieniądze i kiedy miałoby to być i kiedy Pan 

podejmie decyzje i przedstawi Radnym nam tutaj, żebyśmy mogli jakiekolwiek decyzje podjąć w 

tej sprawie i dalej pociągnąć tą drogę dla mieszkańców, po prostu zrobić. Chciałabym wiedzieć to. 

Chciałabym odpowiedź na piśmie. 

 

Radna Marzena Staniszewska zgłosiła 3 interpelacje: 

1. Panie Wójcie ja chciałam przypomnieć, że został ogłoszony przetarg na drogi i już wiemy, kto 

będzie wykonawcą, ja bym bardzo prosiła też, żeby Pan Wójt odpowiedział na to pytanie. 

2. I drugie, pytanie też kieruje bezpośrednio, jeżeli będziemy robili już te drogi, to nie wiem, jak 

inni Radni, się to tego odniosą, ale ja chciałabym taką informację, że tu akurat w tym czasie, tego 

dnia będzie droga robiona w Antoninowie. Taką informację chciałabym z Urzędu uzyskać, żeby 

była przekazana do mnie, nie wiem, jak inni Radni, ale wcześniej już o tym rozmawialiśmy i też 

mówili, że takie informacje chcieliby mieć. 

3. Jeszcze chciałam się zapytać o fundusz sołecki, gdzie jest realizowany i czy już jest zakończony. 

 

Radny Jerzy Węglewski zgłosił 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie pytanie o stan sprawy boiska w Sokołowie, o pozyskanie działki, w jakiej sytuacji 



jesteśmy, bo widzę, że ta działka jest uprawiona w tej chwili, miała być zostawiona. Chodzi też o 

fundusz sołecki, bo kończy się rok i trzeba byłoby ewentualnie zrobić zmianę. 

 

(Radna Jolanta Sulma opuściła salę posiedzenia). 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 4-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi 

Nagodów, gmina Gostynin. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 201/XXXIV/2017 została przyjęta 11 głosami za i 2 wstrzymującymi się i stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy 

najmu na lokal użytkowy w Józefkowie – gabinet stomatologiczny. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jak Państwo wiecie, był taki okres, że ten gabinet był pusty i 

poprzednia Pani stomatolog, że tak powiem, swój sprzęt zabrała i przestała tam świadczyć usługi, 

dość długo trwało to, że udało nam się Panią Maślankowską pozyskać i ona ze swoim sprzętem ten 

gabinet wyposażyła i te usługi dla społeczności Białotarska i okolic świadczy. Było to początkowo 

pół etatu tylko dla dzieci, udało się przez liczne rozmowy w Narodowym Funduszu Zdrowia.., i 

teraz tam ten etat jest cały i teraz świadczy również usługi dla dorosłych. Dlatego chcielibyśmy, 

żeby to było w trybie bezprzetargowym dali to Pani Maślankowskiej. Było też wczoraj pytanie, jaki 

to jest czynsz, w tej chwili jest to 21,82zł netto do tego 23% VAT, co stanowi kwotę 1151,91zł 

miesięcznie od marca i to obejmuje wszystko, czyli media też. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 202/XXXIV/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury Gminnego Centrum Kultury i 

Tradycji Wsi Gminy Gostynin w Białem oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z/s w 

Solcu w Centrum Kultury Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jak to już jest w uzasadnieniu przytoczone, że chodzi o 

racjonalizację wydatków, a w tej chwili to były dwie instytucje kultury, które działały na własnych 

budżetach, z własnymi księgowymi. Tak się złożyło, że Pani Dyrektor GCK Krystyna Janiszewska 

odeszła na emeryturę, Pani Dyrektor GBP prawdopodobnie, bo też tak deklarowała, że w przyszłym 

roku też odchodzi na emeryturę. Dlatego jest taki dobry moment, że można te dwie instytucje  

kultury połączyć i zarządzać nimi z pozycji jednej osoby Dyrektora i jednej księgowej, stąd taki 

wniosek. Oczywiście to musi być zaopiniowane przez Ministra Kultury, tak jak jest to przytoczone 

w uzasadnieniu. Będziemy na te opinie czekać, natomiast po uzyskaniu tych opinii wrócimy do 

tematu, po prostu teraz na razie informujemy, bo to jest uchwała intencyjna. 

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: ja chcę się odnieść tylko do nazwy, żeby było Centrum 

Kultury i Biblioteki Publiczne, bo dzięki temu, być może będą dotacje, ale ja nie mogę na 100% 

gwarantować, Biblioteki Publiczne będą otrzymywać dotacje z Narodowego Funduszu Biblioteki 

Narodowej. 



Wójt Gminy Edmund Zieliński: przyjmujemy jak najbardziej uwagę, ale to już myślę, że wtedy to 

doprecyzujemy już w tej uchwale łączącej, a dzisiaj to jest tylko uchwała intencyjna. Będziemy 

mieli to na uwadze. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: to jest na razie zamiar, a 

produkt finalny jeszcze będzie dopracowywany, jeśli chodzi o ostateczną uchwałę. 

Radny Jerzy Węglewski: chciałem zapytać Panie Wójcie, jakich oszczędności się tutaj Urząd 

spodziewa po podjęciu, połączenia tych dwóch instytucji? Czy jest to możliwe określić w % w 

stosunku do obecnych wydatków?  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: w tej chwili w złotówkach tego nie przytoczę, jak już będziemy 

mieli te pozytywne opinie i Państwo będziecie podejmować konkretne decyzje, to na pewno 

wyliczymy te wszystkie oszczędności, jakie będą w konkretnych złotówkach. Tak jak 

powiedziałem, to już jest jeden Dyrektor, będzie kierował całą tą instytucją kultury, czyli Gminnym 

Centrum Kultury, jedna księgowa, już nie dwie. Zaraz w następnym punkcie podejmujemy uchwałę 

w sprawie zamiaru likwidacji filii w Białotarsku i to też przyniesie na pewno jakieś wymierne 

oszczędności, nie będzie to już pełen etat, tylko będzie część etatu, bo chcemy na bazie tej 

biblioteki, utworzyć bibliotekę szkolną, a nie publiczną, to też przyniesie wymierne oszczędności. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: oszczędności będą około 100tys. zł. Jeden Dyrektor, jeden 

księgowy, to już zakres stałych wydatków jest około 100tys. zł. 

Radny Jerzy Węglewski: Pani Skarbnik z tego, co wiem, to księgowi byli na jakąś tam część etatu w 

tych instytucjach. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: ja nie policzyłam całego.  

Radny Jerzy Węglewski: a w tej chwili zostanie prawdopodobnie cały etat. No nie wiadomo 

jeszcze, ale tak zastanawiam się, gdzie te oszczędności i czy one będą rzeczywiście? 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: chociażby z etatu jednego pracownika Dyrektora, z pensją 

dyrektorską. 

Radny Jerzy Węglewski: to będzie musiał być kierownik ds. biblioteki. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: nie.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: na razie jest to zamiar. 

Radny Jerzy Węglewski: mówi Pani Skarbnik, że około 100tys. zł. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: tak mówię, to z dwóch etatów, to same oszczędności ze stałych 

wydatków Dyrektora i księgowego. 

Radna Marzena Staniszewska: Panie Wójcie ze względu na to, że jest to uchwała intencyjna, 

rozumie, tylko Centrum Kultury Gminy Gostynin też jeszcze nie ma, tak jak wczoraj dopytywałam, 

gdzie to będzie zlokalizowane dokładnie, więc ja na pewno się wstrzymam za poparciem tego, bo 

takie jest nie jasne. Dla mnie to musi.., wiadomo intencyjna to jest dopiero przygotowywanie, ale 

mimo tego to jest nie do końca sprecyzowane.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: tu bardziej chodzi o 

formę, a określenie miejsca będzie później. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 203/XXXIV/2017 została przyjęta za 11 głosami za i 2 wstrzymującymi się i stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zamiaru likwidacji filii bibliotecznej nr 5 w Białotarsku Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Gostyninie z/s w Solcu. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tytułem przypomnienia, to co było przedstawiane na komisjach, fili 

Biblioteki Publicznej w Białotarsku została w miesiącu sierpniu przeniesiona z remizy OSP do 

szkoły, czyli aktualnie już w tej chwili ona funkcjonuje w szkole w Białotarsku. Wygospodarowane 

zostało miejsce na tą bibliotekę, Pani, która w tej chwili jest pracownikiem tej filii, nabiera praw 

emerytalnych, czyli jak gdyby bez krzywdy dla pracownika. Docelowo po likwidacji tej fili, 

utworzylibyśmy bibliotekę szkolną, która by działała na trochę innych zasadach. A wiemy, że 



zdecydowane gro czytelników, to są uczniowie, którzy będą mogli wypożyczać w trakcie godzin 

funkcjonowania biblioteki szkolnej, a nie już publicznej.  

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: proszę Państwa, chodzi mi też o ten księgozbiór dla odbiorców 

dorosłych, jeśli to będzie biblioteka szkolna, nie wiem, ile będzie miała godzin, 5 tygodniowo, nie 

wiem, chyba, że po prostu będzie nauczyciel bibliotekarz, którego etat wynosi, o ile wiem 30 

godzin. Mogłoby być to wykorzystane też, żeby mogli korzystać ludzie dorośli, bo ja nie znam się 

na bibliotekach szkolnych, bo to jest na razie w dyskusji, chciałabym, żeby ta biblioteka, jeśli to 

będzie etat, żeby mogli z niej korzystać ludzie, jeśli będzie szkolna, to ludzie nie będą mogli 

korzystać.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: no słusznie, tutaj chodzi 

o tą organizację, ile tam tych ludzi wypożyczało, może nie zbyt dużo, ale jednak trochę 

wypożyczali. Czy to Pan Wójt tutaj z Urzędem, jak gdyby braliście to pod uwagę, żeby też był 

dostęp dla ogółu społeczeństwa. 

Radny Zygmunt Kieplin: wczoraj było o tym mówione na komisjach, przecież biblioteka będzie w 

szkole, jaki jest problem, żeby wypożyczyli książki. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: no nie wiem dlatego 

pytam?  

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ale w czasie godzin szkolnych. A po godzinach już nikt nie wejdzie na 

teren szkoły. 

Radny Marek Balcerzak: takie działania zostały już wcześniej też podjęte, tak się stało chociażby w 

Sokołowie, gdzie wcześniej funkcjonowała biblioteka jako gminna, ja by się tylko chciał 

dowiedzieć, czy z tego tytułu, bo jest Pani Dyrektor, były skargi i czy ewentualnie było dużo 

protestów, w momencie gdy w Sokołowie została biblioteka włączona do szkoły?  

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: przepraszam, ale nie słuchałam Pana. 

Radny Marek Balcerzak: podobne działania były czynione wcześniej.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: w innych szkołach mamy również biblioteki, ale one są filiami 

biblioteki publicznej. 

Radny Marek Balcerzak: czyli to nie jest szkolna?  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Sierakówek, Emilianów, też mają filie biblioteki publicznej.  

Radny Marek Balcerzak: a Białotarsk ma być typowo szkolną biblioteką rozumie? 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: tak.  

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: tak, to są biblioteki publiczne obsługujące szkoły, młodzież i 

ludzi dorosłych. I to jest 40 godzin etatu. Jeśli będzie biblioteka szkolna, nie wiem, jaki dostanie 

etat, bo jeśli będzie 5 godzin tygodniowo, no to nie ma sensu. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: jest sens. 

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: nie ma, 5 godzin tygodniowo? 

Radny Jerzy Węglewski: w zależności jak to będzie funkcjonować? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: mamy sporo fili innych na terenie gminy, gdzie myślę, że dla 

mieszkańców dorosły nie będzie problemem, żeby skorzystać w Solcu. Część tego księgozbioru 

można podzielić po pozostałych filiach i do biblioteki głównej. 

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: tylko nie zapominajmy, że to jest druga biblioteka, która ma 

najwięcej książek oczywiście dla dzieci. Lucień i właśnie Solec mają najwięcej dla dorosłych. 

Weźmy na pół etatu czy na 2/3 etatu, ale niech będzie dla ogółu. 

Radny Jerzy Węglewski: jeśli mogę do Pani Dyrektor pytanie, ile tam było wypożyczeń, czy Pani 

ma takie dane w ostatni roku?  

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: wcześniej już to podawałam, na komisji. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: nie mam tych zestawień ze sobą. Wcześniej były one 

podawane. 

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: ma więcej na pewno niż ja. Ja miałam około 3000 

wypożyczeń, a oni mieli więcej, ja teraz to mówię tylko tak z głowy. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: 303 czytelników korzysta w Białotarsku w tym ponad 67% to 

dzieci do lat 15, czyli 202 czytelników, to dzieci w wieku do lat 15. 



Radny Szymon Szczypawka: czyli ilu dorosłych? 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: czyli 100 czytelników dorosłych. 

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: ale to za ubiegły rok. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: tak ja podaje dane za rok 2016. 

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: a ile było wypożyczeń? Bo ja nie mam przy sobie danych 

przepraszam. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: ja też nie mam przy sobie danych, zostawiłam w pokoju, ale to 

było tematem poprzedniej komisji oświaty, poza tym na terenie gminy jest bardzo dużo filii, jest to 

jedna z gmin na terenie województwa mazowieckiego, gdzie jest aż tak dużo filii i dostęp do sieci 

bibliotecznej jest bardzo duży. Dlatego, jeżeli ktoś rzeczywiście czyta, to może dojechać, tak? Sama 

byłam czytelniczką biblioteki i nie ma wtedy problemu, mieszkając nawet gdzieś tam indziej. 

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: ja wiem, że może mnie to już bezpośrednio nie dotyczy, ale 

mówię ogólnie, są też ludzie starsi i też mogą być kłopoty, dlatego Pan Adam np. bibliotekę 

umieścił na dole, żeby był dostęp dla ludzi starszych, ale to chyba jeszcze nie było wtedy mowy, że 

to będzie biblioteka szkolna. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: Pan Wójt z Panem Dyrektorem Świderskim podejmował 

decyzje o lokalizacji tej biblioteki. Miał na pewno na względzie, tak jak to Pani powiedziała, dobro 

ludzi starszych. Myślę, że Pan Wójt ewentualnie rozważy jakiś dzień w tygodniu, kiedy biblioteka 

mogłaby być dostępna dla osób dorosłych. Myślę, że nie ma takiej potrzeby, żeby ona była otwarta 

od 8.00 do 15.30, bo i ta na pewno nikt rano o 8.00 nie wypożycza książek, także można.., 

przeglądając wiele uchwał zauważyłam, że biblioteki są otwarte w konkretnych dniach tygodnia, w 

konkretnych godzinach, one nie potrzebują cały dzień. Także myślę, ze to jest do uzgodnienia, na 

pewno wola Pana Wójta będzie taka, żeby każdy mógł skorzystać z tej biblioteki. 

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: to jest moja propozycja o zwiększenie etatu biblioteki 

szkolnej. Chociaż jeden dzień w tygodniu, żeby te osoby dorosłe mogły skorzystać. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: będziemy oczywiście brali to pod uwagę, na etapie konkretnego 

powołania. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 204/XXXIV/2017 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz wyszła z sali posiedzenia). 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2017 rok. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: ja tylko powiem takie główne cele, które przyświecały zmianom 

dokonanych w budżecie, przede wszystkim to jest wprowadzenie nowych środków pozyskanych z 

Polskiego Koncernu Naftowego ORLEN, kwota 5tys. zł, dotacja na wydarzenie, które się odbyło na 

terenie gminy Gala Operowo-Operetkowa. GCK nie mogło się ubiegać o to dofinansowanie, więc 

złożyliśmy wniosek jako gmina Gostynin, stąd też wydatki po stronie promocji również się 

zwiększą, pokrywając ze środków gminy właśnie wydatki związane z organizacją Gali Operowo-

Operetkowej. Wprowadziliśmy do budżetu również zwrot z funduszu sołeckiego za rok 2016, 

środki w wysokości ponad 215.035,37zł i te środki rozdysponowaliśmy przede wszystkim, w 

znacznej większości na reformę oświaty tj. budżet wydatków oświaty zwiększyliśmy we wszystkich 

jednostkach łącznie o kwotę 80tys. zł. Zapotrzebowanie składane przez Kierowników jednostek 

wyniosło około 700tys. zł. Udało się tutaj ustalić również po porozumieniu z Dyrektorami, 

odbyliśmy spotkanie i doszliśmy do konsensusu i wydaje nam się, że te środki w pełni pokryją 

koszty tej reformy, związane z doposażeniem naszych placówek do nowych wymogów, głównie 

chodzi tutaj o szkoły podstawowe, które będą musiały zakupić pomoce dydaktyczne do 

przedmiotów, których do tej pory nie realizowały w swoich placówkach, tj. chociażby pomoce 

dydaktyczne związane z lekcjami biologii, chemii i fizyki, bo głównie tutaj są braki. 

Zdecydowaliśmy się przyznać pulę środków po 11tys. zł dla każdej szkoły podstawowej, taki był 

klucz podziału, natomiast gimnazja takie zajęcia prowadziły, więc część tych pomocy 



dydaktycznych mają w swojej bazie, stąd też Zespoły Szkół, tzn. gimnazja otrzymały środki 

zwiększające plan o kwotę 6tys. zł. Myślę, że tutaj Dyrektorzy po naradzie i wspólnych rozmowach 

byli zadowoleni z tej decyzji. Czekają również na akceptację Państwa, w tej uchwale. Mają też 

złożyć być może szkoły podstawowe wspólne zamówienia na zakup pomocy dydaktycznych, żeby 

można było uzyskać też korzystniejsze oferty i żeby ta baza dydaktyczna była mniej więcej na tym 

samym poziomie we wszystkich placówkach. Dyrektorzy natomiast gimnazjum, jak gdyby się nie 

włączą do tego zespołu, bo w gimnazjach część tych pomocy dydaktycznych jest. W każdym z nich 

są na różnym poziomie, stąd też sami będą dokonywać zakupów. Także 80tys. zł z informacją 

również, że budżet nowego roku nie będzie już zawierał środków związanych z reformą, jeśli 

chodzi o wyposażenie i doposażenie. Aczkolwiek na tej naradzie Dyrektorzy zgłosili inne również 

potrzeby, o których będziemy musieli sobie powiedzieć na najbliższych komisjach, chociażby takie 

naprawy remontowe we wszystkich placówkach. Dotyczące przeciekających dachów, praktycznie w 

każdej placówce, problemów z zawilgoceniem także takie wydatki na zadania remontowe na pewno 

trzeba będzie uwzględnić w projekcie budżetu na rok 2018. Z tego zwrotu funduszu sołeckiego 

przeznaczyliśmy jeszcze 100tys. zł na bieżące utrzymanie dróg gminnych, ponieważ tam już środki 

praktycznie zostały zaangażowane, 25tys. zł z tych środków na usługi pozostałe w Urzędzie Gminy, 

z uwagi na niedobór środków, ponieważ na ten rok przeszedł nam wydatek, który planowaliśmy w 

tamtym roku, dotyczący opłaty za usługę kancelaryjną, dotyczącą ośrodka w Miałkówku, stąd też 

budżet tego roku w Urzędzie Gminy mamy jak gdyby nadwyrężony o ponad 140tys. zł, stąd też taki 

niedobór i 25tys. zł przesuwamy na usługi i 10tys. zł to jest dofinansowanie, tj. dotacja podmiotowa 

dla GBP w Gostyninie z/s w Solcu, tam niedobór środków zgłoszony przez Dyrektora wynosi 40tys. 

zł na ten moment, ponieważ została wypłacona odprawa, ekwiwalent za urlop księgowej 

odchodzącej na emeryturę, jak również też pracownicy oczekują podwyżek w tych filiach, więc jak 

gdyby 40tys. zł jest niedoboru, na ten moment 10tys. zł, taką kwotę udało nam się wyasygnować z 

budżetu i tak jak mówiliśmy w przyszłości również racjonalizacja wydatków tj. jeden etat jak gdyby 

mniej pracownika biblioteki publicznej, więc to też przyniesie wymierne korzyści finansowe. Jeśli 

chodzi jeszcze o zmiany dokonane w budżecie to w zakresie zadań funduszu sołeckiego, tutaj jest 

kilka zmian, kilka sołectw, trzy złożyły zmianę dotyczącą nowych przedsięwzięć i z rezygnacji 

przedsięwzięć przyjętych w budżecie tj. sołectwo Nowa Wieś, Stanisławów Skrzański i Halinów. I 

tutaj zrezygnowano z zadania polegającego na zorganizowaniu siłowni zewnętrznej, gdzie te trzy 

sołectwa jak gdyby miały się zrzucić na to zadanie i wspólnie je finansować i przeznaczono te 

środki różnie. W przypadku Nowej Wsi na remont dróg gminnych, w przypadku Stanisławowa 

Skrzańskiego na remont świetlicy we wsi Skrzany i również tutaj w przypadku Halinowa tj. część 

wydatków na remont świetlicy, a druga część na organizację pikniku rodzinnego. Także takie 

zmiany znalazły się w budżecie. I jest kilka nowych inwestycji dotyczącej gospodarki 

mieszkaniowej, to są nowe zadania inwestycyjne dotyczące wykonania instalacji w lokalu gminnym 

w Rębowie, instalacji c.o. o kwotę 9tys. zł  zwiększenie, wykonanie instalacji c.o. w lokalu 

gminnym w m. Miałkówek w wysokości 6tys. zł, jak również zmniejszenie wydatków dotyczących 

zadań związanych z realizacją funduszu sołeckiego w sołectwach, o których wspomniałam, 

zmniejszenie wydatków na zadaniu „Zakup sprzętu komputerowego” o 1802,20zł. I zmiany dwóch 

nazw inwestycyjnych w przypadku dwóch dróg gminnych publicznych tj. „Przebudowa drogi 

gminnej w m. Baby Dolne”, nazwa po zmianie „Przebudowa drogi gminnej w m. Solec - Baby 

Dolne”, to chyba w wyniku wytyczeń geodezyjnych, uwzględniona jest ta zmiana i w przypadku 

„Przebudowy drogi gminnej w m. Baby Górne”, tutaj mamy zmianę na „Przebudowa drogi gminnej 

w m. Baby Górne – Zieleniec”. W zakresie bezpieczeństwa publicznego i ochrony 

przeciwpożarowej wprowadzamy nowe zadanie inwestycyjne tj. „Zakup drzwi garażowych do 

nowo budowanego garażu w OSP w Białotarsku” w  wysokości 4tys. zł. Jak również dwa zadania w 

zakresie oświaty i wychowania, tj. zmniejszenie wydatków na zadaniu dotyczącym 

„Przystosowania pomieszczeń na potrzeby punktu przedszkolnego w budynku szkoły w 

Sierakówku”, o kwotę 31.500,00zł, to są oszczędności po przetargowe i przesunięcie środków w 

wysokości 12.500,00zł na „Przystosowanie pomieszczeń na potrzeby punktu przedszkolnego wraz z 

sanitariatami w budynku szkoły w Białotarsku”, tutaj zabrakło środków zaplanowanych w budżecie 



właśnie w związku z remontem sanitariatów, stąd tutaj zwiększamy te środki. To są w zasadzie 

wszystkie zmiany, które dokonaliśmy w budżecie na rok 2017. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 205/XXXIV/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz wróciła na sale posiedzenia) 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w 

2017r. 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 206/XXXIV/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 10-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji.  

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 11-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Szanowni Państwo, pozwólcie, że wszystkie konkretne 

odpowiedzi prześlemy jutro do Państwa na maila, z uwagi na to, że są to godziny popołudniowe, 

pracowników nie ma, więc trzeba odpowiedzi przygotować. Dodam tylko do tego, jeśli chodzi o 

sprawę przetargu na drogi, trwa ocena ofert, uzupełnianie w zasadzie ofert, zresztą jest informacja o 

otwarciu ofert na naszej stronie, na BIP-ie, można sobie sprawdzić, każdy swoją drogę w swoim 

rejonie, za jaką kwotę, ale jak mówię, to są na razie oferty . Najkorzystniejsza jest w zasadzie oferta 

PRD, PRD zostało wezwane do uzupełnienia dokumentów do 6 września i dopiero po 6 września, 

jeśli wszystkie uzupełnienia wpłyną dokonamy dopiero rozstrzygnięcia przetargu na drogi. Dzisiaj 

został ogłoszony kolejny przetarg na 13 odcinków dróg, zobaczymy jaki będzie efekt drugiego 

przetargu, także jeśli chodzi o sprawę dróg. 

Sprawa działki w Sokołowie, wczoraj podpisaliśmy akt notarialny. 

A resztę udzielimy odpowiedzi pisemnych. 

 

Do punktu 12-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XXXIII Sesji Rady Gminy został przyjęty 13 głosami za.   

 

 



Do punktu 13-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni państwo 

pozwólcie, że tu przytoczę kilka pism lub ich fragmenty. 

Odczytał pismo Prokuratury Rejonowej w Gostyninie, które stanowi załącznik do protokołu. 

Proszę tutaj Pana Wójta w tej sprawie i może Pana Mecenasa może tak od razu na bieżąco, czy… 

Prawnik Konrad Wypych: tak na bieżąco, to u nas w ogóle nie było takich uchwał w przedmiocie 

powierzenia wykonywania spraw związanych z odpadami, ponieważ całokształt zadań został 

przekazany do Związku Gmin Regionu Płockiego i Rad Gminy w ogóle nie podejmowała uchwał w 

tym przedmiocie. I taka też odpowiedź, z tego co mi wiadomo, została wysłana do Prokuratury. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: zostanie wysłana. 

Odczytał pismo Starostwa Powiatowego w Gostyninie, które stanowi złącznik do protokołu. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: na najbliższej sesji ewentualnie, jeśli znajdziemy jakieś wolne 

środki i Państwo zaakceptujecie taką dotacje to możemy nad tym tematem się pochylić.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: będziemy o tym 

dyskutować. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ale oczywiście będziemy o tym rozmawiać i Państwa wola tutaj 

będzie, czy damy tą dotację, czy nie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał kolejne pismo 

mieszkańców sołectwa Belno-Pomarzanki, które stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: oczywiście jak najbardziej, jeśli chodzi o stan nawierzchni tej 

drogi, to rzeczywiście potwierdzam, że jest tam nie dobrze i musimy to wyrównać, natomiast jeśli 

chodzi o budowę nawierzchni asfaltowej, nie wiem, czy jest to takiej pierwszej potrzeby droga. 

Miejscowość Belno ma dojazd drogą asfaltową, ma drogę wojewódzką i drogę powiatową, z tym, 

że jest to dłuższy odcinek. Gdyby to była jedyna droga, która prowadziłaby do Belna, to jak 

najbardziej nie miałbym żadnych zastrzeżeń, ale uważam, że mamy na terenie gminy wiele innych, 

bardziej pilnych dróg do asfaltowania, niż powiedzmy ta droga. Wyremontować jak najbardziej 

uznaje za zasadne. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał pismo Szkoły 

Podstawowej w Sokołowie, które stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: dokonamy oczywiście oceny o jakie środki może tutaj chodzić i 

wtedy po uzyskaniu takiej pełnej informacji wyjdziemy z jakąś propozycją do Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: jeśli chodzi o pisma 

kierowane do Urzędu, do naszej wiadomości, czy bezpośrednio do Rady Gminy, to już wszystkie 

pisma.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: chciałem jeszcze przypomnieć i oficjalnie zaprosić na 10 września 

2017 na X Dożynki Ekologiczne Gminne do Sierakówka. Zaproszenia na pewno do Państwa 

dotarły, ale chciałem też jeszcze zaprosić publicznie. Oczywiście te zaproszenia są skierowane do 

wszystkich mieszkańców, nie tylko do wybranych. Wszyscy czują się zaproszeni. 

Sołtys sołectwa Sierakówek – Kleniew Bogumiła Baraniak: Panie Wójcie, ja chciałabym zadać 

pytanie, w związku z przejazdem kolejowym, który lada chwila ma być zamknięty. I czy coś przez 

te dwa dni Pan zadecydował? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński; właśnie odnośnie przejazdów kolejowych też miałem Państwa 

poinformować, na pewno dotrze do Państwa taka informacja, że na dwóch przejazdach kolejowych 

na terenie naszej gminy, pojawiły się tablice umieszczone przez PKP, które informują, ze w ciągu 

30 dni, jeśli nie będzie reakcji w tym kierunku te przejazdy zostaną zamknięte. To dotyczy 

Rogożewka za Domem Pomocy Społecznej i dotyczy Sierakówka na przejeździe przez dworzec 

kolejowy. Problem jest taki, że te przejazdy utrzymały ten statut jaki mają, to jest warunek, że musi 

być to w ciągu drogi publicznej. A właśnie tam nie mamy dróg publicznych. Droga w Rogożewku 

publiczna jest tylko ta równoległa do torów, natomiast ta przecinająca jest tylko drogą dojazdową, 

nie jest drogą publiczną. Wyjście jest takie, nadać jej statut drogi publicznej, ale żeby nadać statut 

drogi publicznej musi być odpowiedni pas drogi, więc prawdopodobnie to by się wiązało 



ewentualnie z pozyskaniem gruntów na poszerzenie i to są koszty. W Sierakówku generalnie droga 

gminna dochodzi do granicy pasa drogowego i w ogóle nawet nie koresponduje z tym przejazdem, 

bo zwyczajowo wyjeżdżona jest droga przez szereg lat po pasie kolejowym, to nie jest droga 

gminna, czyli w ogóle przejazd nie ma nawiązania do naszej jakiejkolwiek drogi. Jest pomysł taki, 

ale to jest pomysł bardzo drogi, wiązałby się z kupnem gruntów i to dosyć znacznej powierzchni, 

żeby połączyć tą naszą drogę gminną przecinającą Sierakówek z przejazdem, nawiązać 

bezpośrednio do przejazdu. I wtedy nadać tej drodze statut drogi publicznej i to jest warunek, że ten 

przejazd zostanie w tej formie. Alternatywnym wyjściem jest takie, które PKP proponuje, to jest 

kategoria „F” przejazdu, który byłby zamknięty szlabanami i tylko upoważnione osoby mogłyby ten 

szlaban otwierać i korzystać z przejazdu, oczywiście za każdorazowo informując PKP, że dzisiaj 

otwieram, przejeżdżam i zamykam. To jest oczywiście bardzo skomplikowana procedura. Na środę 

jestem umówiony w Zakładzie Linii Kolejowych w Warszawie, gdzie gospodarują całym tym 

obiektem z Zastępcą Dyrektora Zakładu Linii Kolejowych w Warszawie i szczegóły będę próbował 

omówić. Jak szczegóły omówimy, to oczywiście spotkamy się w trybie roboczym na którejś 

komisji, gdzie przedstawię Państwu jakie są rozwiązania. 

Sołtys sołectwa Sierakówek – Kleniew Bogumiła Baraniak: ja jeszcze chciałam nadmienić, proszę 

Państwa ta sprawa nie jest od teraz, bo ta sprawa już się ciągnie od 22 marca 2017r. My się 

naprawdę bardzo często spotykaliśmy tutaj z Panem Wójtem i Z-cą Wójta i uzgadnialiśmy różne 

wersje i tylko, no nie wiem.., 30 dni, to jest niemożliwością, żeby cokolwiek zrobić, po przeciwnej 

stronie mieszkają mieszkańcy, starsze osoby. Jak one mają przejechać, no nie ma tam żadnej, innej 

drogi. Jeszcze nadmienię, że już jedne przejazd nam zamknięto, na Lisicy, który był wdrożony 

tymczasowo. A teraz w ogóle nie będziemy mieli.., my mieszkańcy po tej stronie, dobrze, ale tamci? 

Ale tamte osoby, co mają zrobić? Karetka, cokolwiek, no ja nie umiem sobie tego sobie 

wytłumaczyć. Ja myślałam, że to w telewizjo może być, ale u nas też to się dzieje. 

Radny Stanisław Wasiński: a ile siedlisk jest w ogóle po tamtej stronie? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: trzy siedliska. 

Radna Ewa Michalska: nie ważne, ile, ale pewnie jeszcze dojazd do pół, tak? 

Sołtys sołectwa Sierakówek – Kleniew Bogumiła Baraniak: to  jest przejazd, a też jest tam przecież 

całe pałacie lasów. 

Radna Ewa Michalska: dlaczego PKP chce akurat zamknąć, cos im nie pasuje?  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: to przepisy regulują. Mogą to zrobić tylko na drodze publicznej. 

Sołtys sołectwa Sierakówek – Kleniew Bogumiła Baraniak: Panie Wójcie, a czy ktoś tam był i 

przeczytał ta informację?  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: mam ją nawet sfotografowaną. 

Sołtys sołectwa Sierakówek – Kleniew Bogumiła Baraniak: ale ja się pytam, czy ktoś tam był? Bo 

to sfotografować, to może ktoś Panu przesłać? Ale czy Pan wysłał jakiegoś pracownika, żeby to 

zobaczył? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: byłem osobiście. 

Sołtys sołectwa Sierakówek – Kleniew Bogumiła Baraniak: aha, no to dobrze. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: dlatego w ślad za tym jestem umówiony w środę z Dyrektorem 

Zakładu Linii Kolejowych. 

Sołtys sołectwa Sierakówek – Kleniew Bogumiła Baraniak: ja bardzo proszę o takie pismo do mnie 

skierowane, że Pan będzie rozmawiał z kimkolwiek, bo mnie po prostu mieszkańcy wczorajszego i 

dzisiejszego dnia atakują niemiłosiernie, bo oni sobie nie wyobrażają takiej rzeczy. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jadę też wspólnie z Nadleśniczym, bo interes też Lasów 

Państwowych tam jest. 

Sołtys sołectwa Sierakówek – Kleniew Bogumiła Baraniak: no dziwię się właśnie też, że przy tylu 

połaciach lasów, że nikt z Nadleśnictwa nie chce tutaj zabrać głosu. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeszcze raz informuję, że jadę wraz Nadleśniczym. 

Sołtys sołectwa Sierakówek – Kleniew Bogumiła Baraniak: dobrze, to tak jak ja mówię, proszę 

bardzo Pana, żeby Pan przesłał mi jakąkolwiek informację, czy Pan się zgadza, czy nie zgadza, 

żeby to było wszystko na piśmie. Bo naprawdę ja w dwa dni przeszłam horror do bardzo późnych 



godzin wieczorowych. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: dobrze. 

Sołtys sołectwa Sierakówek – Kleniew Bogumiła Baraniak: jeszcze chciałam tutaj, bo rozmawiałam 

z Panem, Panie Wójcie o obcięcie chodnika przy drodze „60-tce”, było to już chyb ze dwa tygodnie, 

nikogo nie widzę, echa nie na żadnego, co do obcięcia tego chodnika. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: od poniedziałku zajmujemy się mocno przygotowaniem do 

Dożynek w Sierakówku. 

Sołtys sołectwa Sierakówek – Kleniew Bogumiła Baraniak: no dzięki Bogu, że te Dożynki będą. 

Jeszcze podkoszenie poboczy przy drogach gminnych, czy by była taka możliwość? Bo to przy tej 

aurze pogodowej to moment wyrasta to zakrzaczenie takie i zielsko, także bardzo bym prosiła, żeby 

ZK mógł to wykonać w sołectwie Sierakówek – Kleniew.  

I jeszcze rozmawiałam z Panem, Panie Wójcie kilkanaście razy, co do pospółki na drogę, tam jak 

Pan Hejner mieszka. Czy będzie to możliwe, żebym to otrzymała? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: najpierw niech ZK skończy fundusze sołeckie. W tej chwili 

realizujemy już bodajże 17 fundusz sołecki i kolejne będą realizowane. Po realizacji funduszy 

sołeckich oczywiście rozważymy. 

Radny Jerzy Węglewski: Panie Wójcie ja mam pytanie chodzi o tą wykonaną rozbudowę 

wodociągu w Jastrzębi? Czy te roboty już są odebrane?  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: nie jest jeszcze odebrane. 

Radny Jerzy Węglewski: to bym prosił przy odbiorze, żeby mnie poinformować, żebym był, 

ponieważ, nie wiem, czy Pan tam przejeżdżał, jak ZK skończył tam roboty i tą drogę, co oni tam 

robili wzdłuż tego wykopu, chodzi o ten rów wyrżnięty, nie wiem, czy Pan widział to? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: byłem, ale w trakcie robót jeszcze. 

Radny Jerzy Węglewski: nie, nie, ale teraz to było robione.., miała być droga doprowadzona po 

robotach do kultury, czy do stanu przed robotami, a ta droga nie jest dobrze zrobiona. Jeszcze stan 

się pogorszył, ponieważ jest wyrżnięty rów praktycznie w drodze przez równiarkę. A skarpa, która 

była jest wrzucona do rowu, który kiedyś był wykopany do tamtego rowu, co przechodzi do 

autostrady. Jak Pan nie był, to niech Pan wyśle pracownika, niech to zobaczy, oceni i żeby coś z tym 

zrobić. Na razie jest sucho, ale jak przyjdą deszcze, a tam jest glina i każdy samochód przy minięciu 

się, czy bez minięcia się będzie zjeżdżał do rowu, a tam jest wyrzucona glina na drogę. Ja już 

rozmawiałem z Panem Prezesem ZK o tym i kiedyś też rozmawialiśmy, że tam został ten gruz i 

żeby poprawić tą drogę, z tego budynku, co był kruszony, to Pan Prezes ZK oczywiście mnie zbył, 

później, później, jak będę w Marianowie fundusz sołecki robił. Fundusz w Marianowie jest 

zrobiony, a u nas jest to nie zrobione. Nie wiem, czy to trzeba jakieś decyzje zmieniać, żeby to 

zrobili w jakimś innym terminie. Tu chodzi też jeszcze o wyrównanie przy pałacu też dziur, właśnie 

tym gruzem. Ja z Panem Prezesem ZK rozmawiałem, on wie o co chodzi. I prosiłbym szczególnie o 

to, żebym był poinformowany o terminie odbioru, żebym był przy tym. 

Radna Marzena Staniszewska: Panie Wójcie podobne sytuacje tutaj z przejazdem, u nas jest z 

drogą, pewnie Pan Wójt też zna tą sprawę, bo Panu Jarkowi zgłaszałam, przesłałam zdjęcie, w tej 

chwili jest blokada zdjęta, bo pewnie ktoś tam rozwalił, żeby przejazd był aktywny. Rozmawiałam 

już w gminie Łąck i część jest tak, że należy do gminy Łąck tej drogi, ale końcówka nie będzie 

należała do nas, czyli myślę, że to będzie należało do gminy Duninów i tam jeszcze nie byłam, ale 

myślę, że Pan Wójt powinien się zająć tą sprawą, bo to należy porozmawiać z gminą i właśnie z 

Wójtem gminy Duninów i pewnie część należy do Nadleśnictwa. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: to nie jest Duninów, tylko Łąck. 

Radna Marzena Staniszewska: nie, nie, bo tam jest z jednej strony, to już jest sprawa załatwiona, 

wiadomo, że jest aktualna i należy część do gminy Łąck, a część do gminy Duninów, być może do 

Nadleśnictwa jeszcze. Także ten odcinek na pewno nie będzie aktywny, a to jest na pewno działka 

prywatna, jest osoba i mówi, że nikt nie deklarował nawet z nią porozmawiać ewentualnie. Być 

może chciałaby to odstąpić, ja nie wiem, ale trzeba byłoby najpierw w gminie Łąck, porozmawiać z 

właścicielem działki.. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja już z Panem Białeckim rozmawiałem na ten temat. 



Radna Marzena Staniszewska: tak? To jeszcze zostały dwa etapy, czyli albo Nadleśnictwo, albo 

gmina Duninów. Bo tak to nam automatycznie zamkną i nie będziemy mogli nawet tam 

przejeżdżać, bo będzie trzeba ta drogę poszerzyć i zniwelować, żeby dobry był zjazd. To jest też 

bardzo ważna sprawa. 

Sołtys sołectwa Marianka – Górki Pierwsze Jerzy Sztopel: ja mam pytanie do Pana Wójta, czy Pan 

zgłosił do Związku Gmin o tym śmietnisku, co zgłaszałem Panu Wójtowi? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tak zgłosiłem. 

Sołtys sołectwa Marianka – Górki Pierwsze Jerzy Sztopel: i druga sprawa, były zgłaszane też, bo są 

pomalowane tablice informacyjne, przy drodze wojewódzkiej widzę, że tam są wymienione, a u nas 

tam na Górkach nie. Są pomazane sprayem, czy czymś innym i to do tej pory jest nie wykonane. Ja 

już to zgłaszałem do Pana Jarka kiedyś i przy drodze wojewódzkiej są zrobione, a tutaj nie. 

 

Do punktu 14-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 17.15 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Kierownikom Urzędu Gminy, Sołtysom i 

wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XXXIV Sesji Rady Gminy i zamknął je. 
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